

伯特利中學 BETHEL HIGH SCHOOL

學校通訊

NEWSLETTER

2018年10月號 OCTOBER 2018



地址 Address: 新界元朗錦綉花園F段四街十一號 Address: No.11, 4th Street, Section F, Fairview Park, Yuen Long, N.T. 電郵 E-Mail: bhsmail@bethel.edu.hk 網址 Website: www.bethel.edu.hk 電話Tel: 24712622 傳真Fax: 24715171

「微電影比賽」亞軍

Micro Movie Competition - 1st Runner-up

本校參加聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心主辦的「兒童權利推廣計劃:兒童權利公約——微電影比賽」,榮獲亞軍。

Our school joined the 'Promoting Children's Rights Scheme: Convention on the Rights of the Child – Micro Movie Competition' organized by Sheng Kung Hui St. Joseph's Church & Social Centre and won the 1st Runner-up.



「草根盃:四人足球同樂日」殿軍

'Grassroots Cup:

Four-A-Side Football Fun Day' - Fourth Place

同學參加「草根盃:四人足球同樂日」,女子組的比賽, 榮獲殿軍。

Our students entered the 'Grassroots Cup: Four-A-Side Football Fun Day' girls football competition and won fourth place.



中秋樂伯中

Happy Mid-Autumn Festival at Bethel

非華語學生中文科於午膳時間舉行猜燈謎、配對遊戲、燈 籠製作活動,讓同學認識中秋節的傳統習俗,一起分享節 日歡樂。

The NCS Chinese Department organized a range of activities during lunchtime which

included lantern riddle guessing, matching games and lantern making to let students know more about the traditional custom of Mid-Autumn Festival and share the festive joy.









「綠得開心學校三星級獎」

'Happy Green Schools' Label Programme Award

本校舉辦環境保護活動,榮獲香港電燈公司「綠得開心學校三星級獎」。

We implemented various ecofriendly activities and received the "Happy Green Schools" Label Programme Award presented by the Hong Kong Electric Co., Ltd.



校友分享

Alumnus Sharing

校友吳家進,為同學分享「學校起動計畫:趁墟做老闆」活動心得。

Our alumnus Mr Ng Ka Chun shared what he learnt from the Project *WeCan's* Young Innovators Bazaar with students.



家長座談會

Parents' Seminar

本校於2018年9月22日(星期六)舉行「中一至中六級家長座談會」,班主任及任教老師與家長面談,促進家長與老師的相互了解,以期更有效教養學生。

We held a 'S.1 - S.6 Parents' Seminar' on 22 September, 2018 (Saturday). Class teachers and subject teachers talked with parents face to face. The meeting enhanced the mutual understanding between parents and teachers which we hoped to lead to a more effective teaching and coaching of our students.







生涯規劃宿營

Career and Life Planning Camp

5A及**6A**班**17**位同學參加生涯規劃兩日一夜宿營。透過分組競賽形式進行定向遊戲及探索夢想活動,發掘他們的個人潛力,並增強人生規劃的意識。

17 students from Classes 5A and 6A enrolled in a two-day-

one-night career and life planning camp. Through group orienteering games and activities on exploring one's dreams, students unleashed their potentials and heightened their awareness of life planning.





午間活動

Lunchtime activities

浸信會愛群社會服務處到校舉辦午間鬆一鬆活動,活動包括:攤位遊戲、手工製作等等,讓學生學習正面態度。

Baptist Oi Kwan Social Service (BOKSS) came to our school to hold different activities such as booth games and handicrafts during lunchtime to help students build a positive attitude.





學生週會講座

School Talk

童軍知友社社工於週會 時段為同學分享健康生 活資訊。

A social worker from The Friends of Scouting Jockey Club shared information about healthy living with students during the school assembly.



